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Z Á P I S   č. 22/2021 

ze zasedání zastupitelstva města dne 15. 12. 2021 
 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA, Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., O. Mračková,   

                    L. Reichel, Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová, Mgr. Jan Menšík, 

        Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková Ing. P. Kosík 

 

                   

Omluveni:  Ing. Z. Bělohradská  

 

Nepřítomni:  Ing. M. Coufal, Bc. J. Sochor 

 

Zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno  12  členů zastupitelstva.  

 
Volba pracovních orgánů 
 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl: O. Mračková,  prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

 

Ing. R. Šebl navrhl: JUDr. J. Márová 

 

 

V 18.03 hod se dostavil zastupitel Ing. M. Coufal, přítomno 13 zastupitelů 

 

Hlasování: 

 

pro                 13         Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková       

 

proti             0                              

 

zdržel se       0             

 
Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:  

 

Starosta navrhl: Ing. P. Kosík, V. Douša     

 

Ing. P. Pelešková navrhla: I. Ptáčková 

 

Hlasování: 

 

pro            13        Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková       

 

proti            0                               

 

zdržel se      0               

 
Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

 

Připomínky k zápisu č. 21/2021  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

  

 

Zápis ze ZM č. 21/2021 je schválen. 
 

 

Návrh programu jednání: 

 

1.  Přijetí dotací   

2.  Čerpání rozpočtu  k 30. 9. 2021 

3.  Rozpočtové opatření č. 5/2021  

4.  Návrh rozpočtu města na rok 2022 

5.  Termíny jednání ZM v roce 2022 

6.  Zpráva místostarosty o dotacích 

7.  Vyhláška o nočním klidu a regulaci hlučných činností 

8.  Žádost M o majetkové vyrovnání 

9.  Zpráva finančního výboru 

10. Zpráva kontrolního výboru 

11. Zrušení pravidel pro privatizaci bytového fondu města 

12. Úročení volných finančních prostředků města 

13. Architektonická soutěž 

14. Informace o jednání strategické komise 

15. Různé 

 



 3 

Doplnění programu jednání: Starosta konstatoval, že nikdo nedal v řádném termínu žádný 

návrh na doplnění programu jednání. 

 
Hlasování: 

 

pro               13     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková       

 

proti                0                          

 

zdržel se          0           

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

Program jednání byl schválen 

 

 

Bod č. 1- Přijetí dotací   

 
Usnesení rady města č. 7/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace  

od středočeského kraje: pro ZŠ – šablony ve výši 700.486,-- Kč, obědy do škol ve výši 

29.972,25 Kč, na volby do PS ve výši 93.000,-- Kč, na dofinancování pečovatelské  

služby ve výši 29.600,--Kč, od MMR na rekonstrukci komunikace Kolonie ve výši  

1.136.878,-- Kč. 

 

Město  obdrželo dotaci od středočeského kraje: 

pro ZŠ –šablony ve výši 700.486,-- Kč, obědy do škol ve výši 29.972,25 Kč, na volby do PS 

ve výši 93.000,-- Kč, na dofinancování pečovatelské služby ve výši 29.600,-- Kč.  

Město obdrželo dotaci od MMR na rekonstrukci komunikace Kolonie ve výši 1.136.878,--Kč. 

 

V 18.07 hod se dostavil zastupitel Bc. J. Sochor, přítomno 14 zastupitelů. 

 
Usnesení č. 1/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace od středočeského kraje: pro ZŠ –šablony ve 

výši 700.486,-- Kč, obědy do škol ve výši 29.972,25 Kč, na volby do PS ve výši 93.000,-- Kč, 

na dofinancování pečovatelské služby ve výši 29.600,--Kč,  od MMR na rekonstrukci 

komunikace Kolonie ve výši 1.136.878,-- Kč. 
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Hlasování: 

 

pro            14        Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti            0                               

 

zdržel se      0               

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 2- Čerpání rozpočtu  k 30. 9. 2021 

 
Usnesení rady města č. 9/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města 

k 30. 9. 2021 s celkovými výdaji ve výši 34.696.235,-Kč a celkovými příjmy ve výši  

111.051.518,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2020. 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města k 30. 9. 2021. 

 
Diskuse: 

Mgr. J. Menšík se dotázal na dětská hřiště, M. Majtenyiová sdělila, že je čerpána polovina a 

částka nebude zcela vyčerpána. 

Ing. P. Pelešková navrhla, aby správa majetku prověřila dotace na obnovu Oranžového hřiště. 

Mgr. J. Menšík se dotázal na dotace na zájmovou činnost,  je vyčerpáno 613 000,-Kč 

 

Usnesení č. 2/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města k 30. 9. 2021 s celkovými výdaji 

ve výši 34.696.235,-Kč a celkovými příjmy ve výši  111.051.518,-- Kč včetně zapojení 

zůstatku roku 2020. 

 
Hlasování: 

 

pro               14     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                0                           

 

zdržel se         0            
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Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 3- Rozpočtové opatření č. 5/2021  

 
Usnesení rady města č.2 /21-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 5/2021 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 125.094.670,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 125.094.670,-- Kč. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 5/2021. 

 

Diskuse: 

Ing. M. Coufal se dotázal na poplatky ze záborů, jednalo se o bytový dům a jeho rekonstrukci, 

dále sdělil, že hlasoval proti zakoupení buňky pro AFK na finančním výboru, buňka je ve 

střetu s dotačním projektem, který to má řešit. 

G. Bittengel, předseda AFK obsáhle zdůvodnil naléhavou potřebu buňky. 

Mgr. J. Menšík se dotázal na časový předpoklad dotace, buňka by se mohla zahrnout do 

projektu. 

Ing. M. Coufal sdělil, že L. Reichel je ve střetu zájmů. L. Reichel prohlásil, že hlasovat 

nebude, tajemník sdělil, že se nejedná o střet zájmů, město kupuje buňku do svého majetku. 

 

Ing. M. Coufal podal protinávrh: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2021 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 125.094.670,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 125.094.670,-- Kč. 

s tím, že se ruší položka 3419 buňka AFK 300 000,-Kč, částka bude převedena do rezervy 

rozpočtu. 

 

Hlasování: 

 

pro              2              Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová 

                                    

 

proti            6             Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, , V. Douša, 

 

zdržel se      6            Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík, L. Reichel 

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

      

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

 

Usnesení č. 3/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2021 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 125.094.670,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 125.094.670,-- Kč. 
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Hlasování: 

 

pro              10      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková,  V. Douša, 

                                   Ing. R. Šebl,  Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti            1             Ing. M. Coufal                  

 

zdržel se      3            JUDr. J. Márová  L. Reichel,  Mgr. Jan Menšík, 

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 4- Návrh rozpočtu města na rok 2022 
 

Usnesení rady města č. 10/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtu města na rok 

2022 jako vyrovnaný s celkovými příjmy ve výši 54.911.000,-- Kč a celkovými výdaji ve výši 

54.911.000,-- Kč.  

 

Dne 29. 11. 2021 proběhlo jednání  rady a pracovníků MěÚ, kde byl sestaven návrh 

provozního  rozpočtu města na rok 2022. 

 

 

Diskuse: 

 

Bc. J. Sochor navrhl doplnit usnesení: 

 

"ZM ukládá RM zpracovat tabulku nacenění připravovaných investičních projektů města. 

Materiál bude obsahovat alespoň hrubé nacenění celkových investičních nákladů zejména 

všech jednotlivých položek uvedených v databázi projektů Strategického plánu. Nad to bude 

materiál obsahovat alespoň hrubé nacenění celkových investičních nákladů všech dalších již 

městem rozpracovaných projektů, které nejsou uvedené v databázi projektů, jejichž investiční 

náklady převyšují 4 mil. Kč, a to včetně plánovaných oprav v ceně převyšující 4 mil. Kč. 

Termín plnění: do 31. 1. 2022. 

 

Ing. R. Šebl se dotázal na obsah položky projekty a studie, M. Majtenyiová sdělila, že jde o 

menší projekty a geometrické plány, které nebudou obsaženy v rozpočtovém opatření č. 1-

2022. 

Mgr. J. Menšík se dotázal na navýšení položky akce v kultuře,  co je předmětem akcí, starosta 

a místostarosta sdělili, že se jedná o realizaci akcí pod patronátem města. 

JUDr. J. Márová se dotázala na adventní trhy, místostarosta sdělil, že součástí je i spotřební 

materiál, např. stany, jež mají omezenou životnost. 

Ing. R. Šebl navrhl nakupovat vybavení zvlášť. 
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Usnesení č. 4/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 

A)Zastupitelstvo města schvaluje návrh rozpočtu města na rok 2022 jako vyrovnaný 

s celkovými příjmy ve výši 54.911.000,-- Kč a celkovými výdaji ve výši 54.911.000,-- Kč.  

 
Hlasování: 

 

pro               13     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,                                            

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                0                           

 

zdržel se         1       Mgr. Jan Menšík,  

     

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

B) "ZM ukládá RM zpracovat tabulku nacenění připravovaných investičních projektů města. 

Materiál bude obsahovat alespoň hrubé nacenění celkových investičních nákladů zejména 

všech jednotlivých položek uvedených v databázi projektů Strategického plánu. Nad to bude 

materiál obsahovat alespoň hrubé nacenění celkových investičních nákladů všech dalších již 

městem rozpracovaných projektů, které nejsou uvedené v databázi projektů, jejichž investiční 

náklady převyšují 4 mil. Kč, a to včetně plánovaných oprav v ceně převyšující 4 mil. Kč. 

Termín plnění: do 31. 1. 2022. 

 

Hlasování: 

 

pro               12     Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,                                            

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                0                           

 

zdržel se         2       doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., O. Mračková 

     

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 



 8 

Bod č. 5- Termíny jednání ZM v roce 2022 
 

Usnesení rady města č. 11/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s termíny jednání 

zastupitelstva města v roce 2022 následovně - 16. 2. 2022, 13. 4. 2022, 15. 6. 2022   

14. 9. 2022, 14. 12. 2022 od 18.00 hodin. 

Starosta města může provést změny termínu jednání ZM v případě nečekaných událostí. 

Změna termínu bude vyhlášena s dostatečným časovým předstihem. Dále může starosta svolat 

mimořádné jednání ZM v případě naléhavé potřeby. Vše v souladu s ustanovením zákona 

128/2000 Sb. o obcích. 

 

Starosta navrhl termíny jednání zastupitelstva města v roce 2022 následovně: 

- 16. 2. 2022, 13. 4. 2022, 15. 6. 2022, 14. 9. 2022, 14. 12. 2022 od 18.00 hodin. 

 
Usnesení č. 5/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s termíny jednání zastupitelstva města v roce 2022 následovně - 

16. 2. 2022, 13. 4. 2022, 15. 6. 2022, 14. 9. 2022, 14. 12. 2022 od 18.00 hodin. 

Starosta města může provést změny termínu jednání ZM v případě nečekaných událostí. 

Změna termínu bude vyhlášena s dostatečným časovým předstihem. Dále může starosta svolat 

mimořádné jednání ZM v případě naléhavé potřeby. Vše v souladu s ustanovením zákona 

128/2000 Sb. o obcích. 

 
Hlasování: 

 

pro                 14   Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                   0                         

 

zdržel se             0        

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 6- Zpráva místostarosty o dotacích 

 
Usnesení rady města č. 12/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci místostarosty o dotacích. 

 

Místostarosta v příloze předkládá aktuální stav žádostí o dotace. 
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Usnesení č. 6/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o dotacích. 

 
Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                    Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti             0                              

 

zdržel se       0              

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 7- Vyhláška o nočním klidu a regulaci hlučných činností 

 
Usnesení rady města č. 13/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vydat obecně závaznou vyhlášku o 

nočním klidu a regulaci hlučných činností pro rok 2022. 

Na základě plánu kulturních akcí na rok 2022, pokračujících i po 22 hodině doporučila rada 

města zařadit tyto akce do Vyhlášky o nočním klidu a regulaci hlučných činností. 

Zastupitelé se shodli na verzi vyhlášky, která určuje termíny akcí rámcově, ne s konkrétním 

datumem. 

 

Usnesení č. 7/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku č.4-2021 o nočním klidu a regulaci 

hlučných činností pro rok 2022. 

 

Hlasování: 

 

pro                14    Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                0                            

 

zdržel se          0           
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Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 8- Žádost M o majetkové vyrovnání 

 
Usnesení rady města č. 21/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s koupí pozemku parc.č. 

127/11 v k.ú. Letky o výměře 18 m2, od Ma cenu 1,-Kč/m2. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s prodejem pozemku parc.č. 127101 

v k.ú. Letky o výměře 6 m2,  M za cenu 1,-Kč/m2. 

 

M majitel pozemku parc.č. 127/9 v k.ú. Letky přiléhající k objektu Letecká 429, nabízí 

majetkoprávní vyrovnání. 

Město je vlastníkem pozemku parc.č. 127/8 v k.ú. Letky, jehož severní část tvoří přístupovou 

cestu k objektu č.p. 472. Současný zúžený konec pozemku značně omezuje parametry 

zatáčení vozidel. Geometrický plán odděluje z pozemku parc.č. 127/9 pana D pozemek parc.č. 

127/11 o výměře 18 m2, který by připadl městu a pozemek parc.č.  127/10 o výměře  

6 m2, který by připadl panu D 

 
Usnesení č. 8/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s koupí pozemku parc.č. 127/11 v k.ú. Letky o výměře 18 m2, 

od M za cenu 1,-Kč/m2. 

Zastupitelstvo města souhlasí s prodejem pozemku parc.č. 127/10 v k.ú. Letky o výměře  

6 m2,  M za cenu 1,-Kč/m2. 

 

 
Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti              0                             

 

zdržel se        0             

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

Bod č. 9- Zpráva finančního výboru 
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Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávu ze dne 6.12.2021. 

Ing. M. Coufal přednesl zprávu osobně. 

 
Usnesení č. 9/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 6.12.2021 

 
Hlasování: 

 

pro               14     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                0                           

 

zdržel se          0           

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 10-Zpráva kontrolního výboru 

 
Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 29. 11.2021 

 
Usnesení č. 10/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 15. 12. 2021 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne  29.11.2021. 

 
Hlasování: 

 

pro                14    Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti                 0                          

 

zdržel se          0           

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

Bod č. 11-Zrušení pravidel pro privatizaci bytového fondu města 
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Usnesení rady města č. 20/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města zrušit usnesení č. 4/9-2008 

 

Rada města navrhuje zrušení usnesení č. 4/9-2008: Zastupitelstvo města schvaluje pravidla 

pro privatizaci bytového fondu města. 

 

Usnesení č. 11/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města ruší usnesení č. 4/9-2008-pravidla pro privatizaci bytového fondu města 

 
Hlasování: 

 

pro                14    Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                    Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 12-Úročení volných finančních prostředků města 

 
Usnesení rady města č. 23/20-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města zřídit další běžný účet  

u UniCredit Bank, nám. Republiky 2090/3a, 110 00 Praha 1,  za účelem úročení volných 

finančních prostředků města. 

 

Město oslovilo UniCredit Bank, Českou spořitelnu, ČSOB a Komerční banku s poptávkou na 

úročení běžného účtu: 

ČSOB a Komerční banka nereagovaly. 

 

UniCredit Bank nabízí: 

0-9,99 mil Kč………………..0% 

10 mil Kč-19.99 mil Kč……..1,5% 

20 mil Kč a výše……………..2 % 

 

Česká spořitelna a.s., u které máme běžný účet, nabízí termínovaný účet na období 3 měsíců 

při vkladu 25 mil Kč 1,9% 

 
Usnesení č. 12/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 15. 12. 2021 



 13 

 
Zastupitelstvo města souhlasí se zřízením dalšího běžného účtu u UniCredit Bank,  

nám. Republiky 2090/3a, 110 00 Praha 1, za účelem úročení volných finančních prostředků 

města. 

 
Hlasování: 

 

pro              14      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 13-Architektonická soutěž 

 
Usnesení rady města č. 24/20-2021: 

Usnesení: Rada města akceptuje cenovou nabídku firmy EHL & KOUMAR ARCHITEKTI 

s.r.o., Na Šafránce 25, 101 00, Praha 10  na zhotovení „Tři v jednom – projektová 

dokumentace, inženýrská činnost, autorský dozor“ Městský dům, radnice a náměstí za 

celkovou cenu ve výši 7 946 917 Kč vč. DPH. 

Rada města souhlasí s vypuštěním sporné části smlouvy inflační doložky. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit smlouvu s dodavatelem EHL & 

KOUMAR ARCHITEKTI s.r.o., Na Šafránce 25, 101 00, Praha 10  na zhotovení „Tři v 

jednom – projektová dokumentace, inženýrská činnost, autorský dozor“ Městský dům, radnice 

a náměstí za celkovou cenu ve výši 7 946 917 Kč vč. DPH a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 

Na základě vyzvání dodavatel EHL & KOUMAR ARCHITEKTI s.r.o. podal prostřednictvím 

elektronického nástroje cenovou nabídku v rámci jednacího řízení bez uveřejnění s názvem 

„Tři v jednom – projektová dokumentace, inženýrská činnost, autorský dozor“. Nabídková 

cena odpovídá předpokládané hodnotě zakázky uvedené v zadávací dokumentaci. Součástí 

nabídky je cena, harmonogram plnění, výpis ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů, 

vyjádření k inflační doložce a návrh smlouvy.  

  

 

Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se dotázala, kdo navrhoval smlouvu, starosta odpověděl firma a právník, 

který pracuje pro město a organizovali soutěž. 

Dále se Ing. P. Pelešková dotázala na doplnění smlouvy před podpisem. 
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Usnesení č. 13/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 15. 12. 2021 

Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu s dodavatelem EHL & KOUMAR ARCHITEKTI 

s.r.o., Na Šafránce 25, 101 00 Praha 10  na zhotovení „Tři v jednom – projektová 

dokumentace, inženýrská činnost, autorský dozor“ Městský dům, radnice a náměstí za 

celkovou cenu ve výši 7.946.917,-- Kč vč. DPH a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 
Hlasování: 

 

pro               13     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  Ing. P. Pelešková, 

                                   Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti              0                              

 

zdržel se        1          Mgr. Jan Menšík  

   

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 14-Informace o jednání strategické komise 

 
Usnesení rady města č. 3/21-2021: 

 

Usnesení: rada města schvaluje dokument Akční plán 2021 - 2022, bere na vědomí zápisy z 

jednání Strategické komise a souhlasí se zveřejněním na webu města. Doporučujeme ZM vzít 

Akční plán 2021 - 2022 na vědomí.  

 

 

Strategická komise předkládá  RM zápisy z jednání ze dne 1.11. a 29.11. 2021 a doporučuje 

RM schválit  Akční plán 2021 - 2022 a předložit ZM na vědomí. Strategická komise dále 

předkládá návrh plánu práce pro rok 2022.  

Diskuse: 

Ing. R. Šebl doporučil vypracovat plnění plánu. 

Ing. T. Nehasilová připomněla usnesení o předkládání informace na jednání ZM. 

 

 
Usnesení č. 14/22-2021 z 22. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 15. 12. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti strategické komise a plnění akčního 

plánu 2021 – 2022.  

 

 

Hlasování: 
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pro               13     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti               0                             

 

zdržel se         1          Ing. M. Coufal   

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 15-Různé 

 
Ing. R. Šebl se dotázal na akci zpomalovací pruhy v ulici Ke Studánkám, tajemník sdělil, že 

odborné řešení navrhla firma Značky Praha, schválily příslušné orgány a odsouhlasila rada 

města. Starosta doplnil, že bylo vyhověno mnohačetným žádostem občanů na zklidnění 

provozu, kde docházelo agresivní jízdou k nebezpečným situacím pro chodce.  

 

Mgr. J. Menšík požádal o umístění podkladů k akci na sdílený disk. 

 

Ing. P. Pelešková se dotázala na postup projednávání územního plánu. 

 

Starosta informoval, že je ve stádiu před veřejným projednáním, v příštím ZM bude 

poskytnuta informace o konkrétním stavu. 

 

I. Ptáčková se dotázala na revizi dopravního značení, např. výjezd ze šroubáren není osazen 

značkou dej přednost v jízdě, dále požádala o úklid sněhu na katolickém hřbitově a o možnost 

rozsvícení vánoční výzdoby celý den.  

 

Ing. R. Šebl se dotázal na usnesení rady města o pravidlech na přidělování dotací, zda je 

projednala dotační komise. Místostarosta objasnil. 

 

Mgr. J. Menšík se dotázal na úpravy v zahradní ulici, starosta sdělil, že bude zařazeno do 

investic 2022. 
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Starosta skončil jednání ve 20. 40 hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 15. 12. 2021 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič 16. 12. 2021                         

 

                                                  Ověřovatelé:      Ing. Petr Kosík 

 

 

 

 

                                                                              Ing. Vladimír Douša 

 

 

 

 

 

Ilona Ptáčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                              

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                          

 

 

 

 

 

 

 

 


